
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Pilegårdsparken 13. juni 2023 
 
 
 
1. Konstituering af bestyrelsen 
2. Regnskab - status 
3. Planlægning af Sankt Hans og eventuel aflysningsplan 
4. Planlægning af vejfest 
5. Opsamling af punkter fra generalforsamlingen 
6. Eventuelt (herunder, hvad sker der med det kommende byggeri og hvem bor i GM’s bygninger?) 

 

Ad 1 BirgiSe er formand, Nina næsUormand, Jesper kasserer og MarWn sekretær. Rimas er menigt 
medlem og Natasha suppleant og IT-ansvarlig. 

Ad 2 Vi har foreløbig et lille overskud i forhold Wl budget på de udgi[er, der er a\oldt. 

Ad 3 Vi afventer kommunen for at se, om der bliver a]rændingsforbud i Birkerød. Vi forventer ikke at 
kunne brænde bålet af. Vi ser Wden an Wl på onsdag og skriver sammen. (E[er samråd med Teknisk 
Forvaltning i kommunen, besluSede vi e[erfølgende at aflyse båla]rændingen). 

Ad 4 Vi køber mad hos Maltesen. Jesper laver a[ale med Maltesen. BirgiSe laver invitaWoner. Nina 
spørger Vivian og ChrisWan i forhold Wl festudvalg. Jesper regner på egenbetalingen og sender 
oplæg Wl BirgiSe. 

Ad 5 Vi udsæSer punktet om at undersøge aernvarmeWlslutning Wl næste bestyrelsesmøde. Det haster 
ikke, og Wngen ændrer sig hurWgt. BirgiSe har skrevet Wl kommunen om markering af SkolesWen, der 
krydser Pilegårdsparken. Vi afventer svar. Nina og BirgiSe køber to æbletræer og planter dem i 
e[eråret. 

Ad 6 BirgiSe skriver ud om der er nogen, der kan afsæSe et par Wmer Wl at aerne Tusindtop i mosen. 
Kommunen har ansvaret for at aerne Pileurt. Der er kommet ny lejer i en del af den bygning, 
Nordania Wdligere havde Wl huse i. 


